
Vážení,  
. 
Mopíky v ČSOP vedu  už dlouho, různé přírodovědné kroužky a oddíly už dávno před tím. Je mi taky už dost let a o 
mezilidských vztazích vím leccos, ale tohle se mi nelíbí… 
 
Teď je snaha  řešit všelijaké změny.  
Je možná dobře, že byli osloveni vedoucí MOP, respektive ZO ČSOP pracující s dětmi, aby se k záležitosti vyjádřili, ale 
měli by k vyjádření dostat pravdivé podklady. 
Podle dopisu  p.Ambrozka to  vypadá tak, že si SMOP hledí jen členů ČSOP a to hlavně Pražáků, ale tak to přece není! 
Členem SMOP může být každý a pokud není, SMOP-CDM s ním spolupracuje úplně stejně. Akcí, na které jsou zvány – 
a často převažují – i děti mimo ČSOP je dost a dost. Jedna za všechny: Zelená stezka-zlatý list.Všechny další jsou 
prezentovány též na stránkách SMOP, nebudu je zde opakovat. 
 
Propojení databází členů se mi jeví jako zbytečné. 
 
Já sama za sebe nic měnit nechci. 
 
. 
Z mého pohledu vše funguje to dobře a zásluha Jany a Michala na tom je obrovská.  
 
Ostatně, velký počet registrovaných oddílů mluví za vše. Přece žádný vedoucí není nucen s dětmi setrvávat 
v organizaci, která by mu  nevyhovovala. 
 
Věřte mi, diskusí s takřka stejným  scénářem jsem v životě už pár zažila a vůbec nikdy to nebylo k ničemu dobrému. 
Končí to rozčarováním a pocity křivdy některých slušných a pracovitých lidí, zatímco ti, kteří v dané chvíli “zvítězili“ 
stejně nic podstatného k lepšímu nezmění. 
Je to moje letitá zkušenost!! 
 
A tak mám obavy, aby se i tady to vše dobré nepokazilo tím, že někdo někoho nemá rád, někdo někoho urazil, někdo se 
cítí dotčen výroky, které někdo řekl… 
 
Dejme si teď všichni pozor, byla by to škoda. 
 
 

                                                                    Věra Hanousková  ze ZO 01/19 Přírodovědný klub 


